

Ordered,—That Votes 5b, 11b, 25b, 35b and 75b relating to Indian Affairs and Northern Development, for the fiscal year ending March 31, 1977 be referred to the Standing Committee on Indian Affairs and Northern Development.

By unanimous consent, the Chairman called Votes 5b, 11b, 25b, 35b and 75b relating to Indian Affairs and Northern Development.

It was agreed,—That, during the questioning of witnesses, the following times be allotted to the various parties represented on the Committee:

First Round—10 minutes

1 Progressive Conservative, 1 Liberal
1 New Democratic Party, 1 Social Credit.

Second Round—5 minutes

1 Progressive Conservative, 1 Liberal
1 Progressive Conservative, 1 Liberal
1 New Democratic Party

Third Round—5 minutes

1 Progressive Conservative, 1 Liberal
1 Progressive Conservative, 1 Liberal
1 Social Credit.

Fourth Round—free time

The Chairman will call the members as they indicate their desire to question but shall give preference to members who have not questioned earlier in the first, second or third round, after which he will call on other members of Parliament, not members of the Committee, who are taking part in the meeting in the order they indicate a desire to ask questions.

The Minister, with the witnesses, answered questions.

On motion of Mr. Holmes, it was resolved,—That the Committee meet on Tuesday, November 30 at 9:30 o'clock a.m. and on Thursday, December 2 at 8:00 o'clock p.m. with the Minister of Indian Affairs and Northern Development in attendance and on Wednesday, December 1 at 3:30 p.m. with officials of the Department of Indian Affairs and Northern Development in attendance.

Questioning of the Minister and witnesses resumed.

At 12:40 o'clock p.m., the Committee adjourned until Tuesday, November 30 at 9:30 o'clock a.m.

Il est ordonné,—Que les crédits 5b, 11b, 25b, 35b et 75b, Affaires indiennes et Nord canadien, pour l'année financière se terminant le 31 mars 1977, soient renvoyés au Comité permanent des affaires indiennes et du développement du Nord canadien.

Du consentement unanime, le président met en délibération les crédits 5b, 11b, 25b, 35b, et 75b, portant sur les Affaires indiennes et le Nord canadien.

Il est convenu,—Qu'au cours de l'interrogation des témoins, les périodes de temps suivantes soient accordées aux divers partis représentés au sein du Comité:

Premier Tour—10 minutes

1 Progressiste conservateur, 1 Libéral
1 Nouveau parti démocrate, 1 Crédit social

Deuxième Tour—5 minutes

1 Progressiste conservateur, 1 Libéral
1 Progressiste conservateur, 1 Libéral
1 Nouveau parti démocrate

Troisième Tour—5 minutes

1 Progressiste conservateur, 1 Libéral
1 Progressiste conservateur, 1 Libéral
1 Crédit social.

Quatrième Tour—temps libre

Le président donnera la parole aux membres lorsqu'ils indiqueront qu'ils désirent poser des questions, mais la priorité devra aller aux membres qui n'ont pas interrogé plus tôt, aux premier, deuxième ou troisième tours, après quoi il donnera la parole aux autres députés, non membres du Comité, qui participent à la séance, selon l'ordre où ils font leur demande.

Le ministre et les témoins répondent aux questions.

Sur motion de M. Holmes, il est décidé,—Que le Comité se réunisse le mardi 30 novembre, à 9 h 30 et le jeudi 2 décembre, à 20 heures en présence du ministre des Affaires indiennes et du Nord canadien et le mercredi 1^{er} décembre, à 15 h 30, en présence des hauts fonctionnaires du ministère des Affaires indiennes et du Nord canadien.

L'interrogation du ministre et des témoins se poursuit.

A 12 h 40, le Comité suspend ses travaux jusqu'au mardi 30 novembre, à 9 h 30.

Le greffier du Comité

Mary MacDougall

Clerk of the Committee